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2006REG15 
Aan Provinciale Staten  
Commissie Ruimte en Groen 
27 maart 2006       28 februari 2006 
 

Onderwerp: NV-Utrecht 
 
Inleiding 
Op 28 november 2005 heeft u het eerste concept van de Ontwikkelingsvisie NV-Utrecht 2015-2030 
besproken in de commissie Ruimte en Groen. Naast de inhoud kwam daar vooral ook de positie van de 
provincie in het proces en de betrokkenheid van de Staten als volksvertegenwoordiging aan de orde. In 
onze brieven aan uw Staten van 13 en 20 december 2005 zijn wij uitgebreid ingegaan op het primaire 
doel van de NV, een betere positie bij het Rijk verwerven i.v.m. komende majeure 
investeringsbeslissingen, en op het vervolgtraject. Daarbij zijn wij ook ingegaan op de rol van 
Provinciale Staten. Wij hebben aangegeven dat de NV-Utrecht zelf geen besluiten neemt. Het zijn de 
afzonderlijke NV-partners die beslissen, ieder op basis van eigen taken en bevoegdheden.  
 
Reacties van de NV-partners op de eerste concept ontwikkelingsvisie 
De eerste concept Ontwikkelingsvisie is aan alle NV-partners ter bespreking voorgelegd. Daarbij 
stonden enkele vragen centraal: 
- gaat u ermee akkoord de conceptvisie te hanteren als 1e aanzet voor de discussie met het Kabinet? 
- welke afwegingen wilt u meegeven voor vervolgtraject? 
Alle NV partners hebben een reactie op de eerste concept visie gegeven. Er zaten grote parallellen 
tussen de reacties. 
 
procesmatig:  
Alle partners hebben het belang van een nauwe betrokkenheid van de achterbannen benadrukt. Ook de 
nieuwe gemeenteraden zullen bij de besluitvorming betrokken moeten worden. Dat betekent dat de 
NV-Utrecht het vervolgtraject nader uitgelijnd heeft. De portefeuillehouder Ruimtelijke Ontwikkeling 
heeft dit reeds in de vergadering van de Commissie Ruimte en Groen op 23 januari jl. uiteengezet. 
Onderstaand gaan wij hierop – onder het kopje “Transparantie en Informatie” nader in. 
 
inhoudelijk: 
Inhoudelijk stonden de onderstaande punten centraal:  
- zijn de behoeftecijfers actueel? Zijn ze niet te hoog?; 
- de groenblauwe kwaliteiten zouden meer expliciet tot uitdrukking gebracht moeten worden; 
- de infrastructurele ontsluitingsmogelijkheden zijn essentieel voor mogelijke 

verstedelijkingsopties; 
- willen wij nog wel grootschalige “VINEX”-locaties of zou er ook meer naar de mogelijkheden van 

organische groei gekeken moeten worden?; 
- is een nog hogere binnenstedelijke ambitie mogelijk? 
- het onderdeel bedrijventerreinen is nog niet erg ver uitgewerkt; 
- er zijn kritische opmerkingen bij verschillende B-zones gemaakt, vooral t.a.v. het maximale 

laadvermogen. Daarnaast zijn er kritische kanttekeningen geplaatst over de Utrecht-Noordzone;  
- de noodzaak van de overloop van een deel van de verstedelijkingsopgave naar Flevoland wordt 

onderschreven. 
Alle reacties zijn in de bijlage weergegeven, zowel per NV-partner als per thema.. Daarnaast zijn ook 
de reacties van de door de NV-Utrecht geraadpleegde maatschappelijke partners opgenomen. Ook is 
aangegeven op welke manier de NV-partners voorstellen met deze reacties om te gaan. 
 
Vervolgtraject 
Bovengenoemde elementen worden nader verkend. Dat leidt niet nu al tot meer definitieve keuzes, 
maar biedt wel bouwstenen en overwegingen om nadere keuzes te kunnen maken. De NV-Utrecht zal 
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geen conceptvisie op conceptvisie stapelen zoals oorspronkelijk de bedoeling was. Een volgend 
concept verschijnt na de zomer. Belangrijke input daarvoor zijn in ieder geval: 
. de reacties uit de eerste achterbanraadpleging; 
. de verkenningen van thema’s die uit de eerste achterbanraadpleging naar voren zijn gekomen; 
. de uitkomsten van infrastructurele verkenningen (Verkenning Ring Utrecht door het 

Ministerie van Verkeer en Waterstaat en eigen onderzoek) 
. de richtinggevende besluiten van het Kabinet van eind juni a.s. over belangrijke investeringen.   
 
Met het oog op de besluitvorming door het Kabinet eind juni a.s. wordt het contact met Rijk 
voortgezet. Uitgangspunten daarvoor zijn het eerste concept Ontwikkelingsvisie NV Utrecht 2015-
2030 en de daarop ontvangen reacties van de achterbannen. 
 
Op 18 januari 2006 is er informeel overleg met Minister Dekker geweest. In dat overleg zijn de punten 
aan de orde gekomen die ook in de discussie met de achterbanen een belangrijke rol spelen. De 
voorzitter van de NV-delegatie, de heer Lokker, heeft aangegeven dat een deel van de vragen die de 
Minister in haar brief van 1 april 2005 gesteld heeft, inmiddels kunnen worden beantwoord: 
. De NV-Utrecht partners willen hoog inzetten op de binnenstedelijke ambitie. Deze is 

inmiddels gekwantificeerd. Ook zal  voor een deel van de verstedelijkingopgave een beroep op 
Flevoland gedaan moeten worden. Het gaat daarbij om een orde van grootte van 10.000-
15.000 woningen.  
Gelet op de huidige knelpunten en de verwachte autonome ontwikkelingen van de mobiliteit 
zullen  grote investeringen nodig zijn in zowel de OV- als de weginfrastructuur; daar komen 
de effecten op diezelfde infrastructuur als gevolg van de realisering van de 
verstedelijkingsopgave bij. Deze additionele verstedelijking vergroot de noodzaak tot 
investeringen. 
Ook hebben de NV-Utrecht partners aangegeven dat er een nadrukkelijke samenhang is tussen 
de infrastructurele verkenning die thans door het Ministerie van Verkeer en Waterstaat 
uitgevoerd wordt en de Ontwikkelingsvisie. De uitkomsten van de infrastructurele verkenning 
bieden bouwstenen en overwegingen om nadere keuzes te kunnen maken.  

 
Aansluitend op het informele overleg met minister Dekker zal naar verwachting zal medio maart a.s. 
een formeel overleg kunnen plaatsvinden met de ministers Dekker en Peijs. Tijdens dat overleg zal de 
ministers formeel een voorlopig antwoord worden gegeven op de vragen die zij de NV Utrecht in april 
2005 heeft gesteld. Dit antwoord zal worden vastgelegd in de “eerste brief” van de NV Utrecht aan 
minister Dekker. Deze brief zal u zo spoedig mogelijk worden nagezonden.   
 
Transparantie en informatie 
Graag willen wij het werkproces van de NV Utrecht voor uw Staten zo transparant mogelijk laten 
verlopen. Daarom informeren wij u graag over de belangrijkste data voor het vervolg-proces. 
 
Medio maart ‘06 Overleg met bewindslieden over de eerste brief/voorlopig standpunt  
24 april ‘06 Bestuurlijk overleg Noordvleugel met de ministers Peijs en Dekker 
27 april ‘06 Afronding tweede brief aan de minister 
Medio mei ‘06 Overleg met bewindslieden over tweede brief 
1 juni ‘06 Bestuurlijk overleg Noordvleugel met de ministers Peijs en Dekker 
27 september ‘06 Concept definitieve Ontwikkelingsvisie in het BOT-overleg 
Oktober/november ‘06 Raadplegen bestuurlijke achterbannen en maatschappelijke organisaties 
7 december ‘06 Afronding concept definitieve Ontwikkelingsvisie 
Eind december ‘06 Vaststellen Ontwikkelingsvisie NV Utrecht 2015-2030 

Over de uitkomsten van genoemde overleggen met bewindslieden zullen wij u actief informeren. Dat 
geldt uiteraard ook voor belangrijke tussentijdse resultaten van lopende onderzoeken en verkenningen.  
Tenslotte treft u ter informatie de derde Nieuwsbrief van de NV Utrecht aan.  
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Gedeputeerde Staten van Utrecht, 
De voorzitter, mr. B. Staal 
De secretaris, drs. H.H. Sietsma. 
 

Bijlagen:  
. Overzicht reacties 1e achterbanraadpleging 
. Derde Nieuwsbrief NV Utrecht  


